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 :לכבוד

 מתן דיל  עו''ד מר 
 רחובות יית ראש עיר 

 

 שלום רב,

 לסדר נאום בן דקה. הצעההנדון: 

 רקע הסבר להצעה 

ברצוני להציע לאמץ את פורמט "נאום בן דקה" בישיבות מליאת מועצת העיר,  
 .בדומה לנעשה בכנסת ישראל

 :רקע והשראה מהכנסת ישראל
מתקיים בכנסת ישראל וחברי הכנסת רשאים לנאום רעיון נאומים בני דקה 

 במליאה במשך דקה אחת בנושאים לפי בחירתם.

זה הוא כלי פרלמנטרי ויכול להעלות את הנושאים אקטואליים, עוולות חברתיות,  
או ציון לשבח של יוזמות ואנשים. הוא אינו מחייב הגשת בקשות מוקדמות, מה  

 נטני להעלאת נושאים לסדר היום שהופך אותו לאמצעי יעיל, מהיר וספו

 :יישום מוצע למועצת העיר רחובות
 הבקשות וסדר הנואמים ייקבע מראש על ידי ראש העיר או נציג מוסמך מטעמו  .1
 נאומים בני דקה יאפשרו לחברי המועצה להעלות נושאים הקרובים לליבו  .2
ראש העיר או נציג מוסמך מטעם הנהלת העיר רשאים להתייחס לנושאים  .3

 ם  מהנאו
 

 :יתרונות ההצעה
 .קידום שקיפות ושיח דמוקרטי •
 מתן ביטוי אישי  •
 .חשיפת נושאים חשובים בצורה נגישה ופתוחה •
 

 , רב בכבוד
 חבר מועצת העיר רחובות   -צגהון שאול

 סיעת רחובות אחת 
 

 העתק: 
 מועצת העיר רחובות  יחבר

 מנכ''ל העירייה   -מושיקו ארז 
 מנהל אגף מוניציפאלי     -צביקה מדהלה

 


